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Abstract (en)
The method involves determining the distance (d) of a distant signal beacon (8) or group of beacons in front of a distant signal (7) of a railway
system, whereby the beacon or group of beacons transmits information relating to the distant signal to a passing train (6). It involves selecting a
time constant and determining the distance as a product of the time constant and a speed value. An independent claim is also included for a railway
system for with at least one distant signal and at least one associated main signal and with beacon groups that communicate with a train.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Bestimmung des minimalen Abstands (d) einer Vorsignalbalise (8) oder einer Gruppe von Vorsignalbalisen in
Fahrtrichtung vor einem Vorsignal (7), wobei die Vorsignalbalise (8) oder Gruppe von Vorsignalbalisen an einen vorbeifahrenden Zug (6) das
Vorsignal (7) betreffende Information überträgt, wird eine Zeitkonstante gewählt und wird der Abstand als Produkt der Zeitkonstante und eines
Geschwindigkeitswerts ermittelt. Dadurch kann ein Zugführer rechtzeitig von der Information des Vorsignals (7) Kenntnis erlangen. <IMAGE>
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